
PROTOKÓ Ł NrXXVI/2017 
z sesji Rady Gminy Świdwin 

odbytej w dniu 26 stycznia 2017 r. 

Stan radnych.....................................15 
Obecnych na sesji 	 15 

Lista obecno ści stanowi załącznik do protoko łu. 

Ad. 1. OTWARCIE I STWIERDZENIE QUORUM 

Na podstawie art. 19 ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorz ądzie gminnym 
otwarcia XXVI!2017 Sesji Rady Gminy Swidwin dokona ła Przewodnicząca Rady - Pani Anna 
Olejniczak. 
Przewodnicząca Rady Gminy Swidwin powitała radnych, so łtysów oraz zaproszonych go ści: 

- Pana Kazimierza Lechockiego - Wójta Gminy Świdwin 
- Panią  Joannę  Anglisz-Myszkę  - Zastępcę  Wójta Gminy Swidwin 
- Panią  Halinę  Czajkowską  - Sekretarz Gminy Swidwin 
- Panią  Renatę  Kamińską  - Skarbnik Gminy Swidwin 
- Pana Ryszarda Miedzika - Radnego Rady Powiatu w Swidwinie 
- Pana Mieczys ława Patyka - Radnego Rady Powiatu w Swidwinie 
- Pana Piotra Krakowskiego - Komendanta Powiatowego Policji w Swidwinie 
- Pana Krzysztofa Wasicionka - Dyrektora Powiatowego Zarz ądu Dróg w Swidwinie 
- Panią  Barbarę  Felską  - Kierownik GOPS w Swidwinie 
- Pana Rafała Terleckiego - Prezesa Gminnego Zak ładu Gospodarki Komunalnej w Swidwinie 
- Pana Sebastiana Basiejko - Kierownika Ref. KSiZ UG Swidwin 
- Panią  Ann ę  Pietrykę  - Kierownik Ref. ROSiGK UG Swidwin 

Na podstawie listy obecno ści stwierdzono quorum do podj ęcia prawomocnych uchwał . 

Ad. 2. ZATWIERDZENIE PROTOKOŁU Z OSTATNIEJ SESJI 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Olejniczak poinformowała, że protokó ł  z sesji 
Nr XXV/2016 z dnia 29.12.2016 r. wy łożony był  do wglądu w Biurze Rady i do momentu 
rozpoczęcia sesji nie wp łynęły żadne uwagi do protoko łu. Radni w głosowaniu jawnym przyj ę li 
protokó ł  jednogłośnie, stosunkiem głosów „za" - 15. 

Ad. 3. PRZYJĘCIE PORZĄDKU OBRAD 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Olejniczak zgodnie z przedstawionymi radnym 
informacjami zaproponowała, żeby z porządku obrad usunąć  dwie pierwsze uchwa ły tj. w 
sprawie projektu dostosowania sieci szkó ł  podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju 
szkolnego oraz w sprawie ustalenia projektu sieci oddzia łów przedszkolnych w publicznych 
szkołach podstawowych prowadzonych przez Gmin ę  Swidwin celem dalszego procedowania. 
Radni w głosowaniu jawnym jednogło śnie wyrazili zgodę  na usunięcie projektów uchwa ł  z 
porządku obrad. 
Wobec braku innych uwag Przewodnicz ąca stwierdzi ła, że w pozostałych punktach porządek 
obrad jest porządkiem obowiązuj ącym. 



Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 
2. Zatwierdzenie protoko łu z ostatniej sesji. 
3. Przyj ęcie porządku obrad. 
4. Gospodarka mieniem komunalnym na terenie Gminy. 
5. Dyskusja. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Czas dla samorz ądów. 
8. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Rady Gminy oraz Wita Gminy z prac w okresie 
między sesjami. 
9. Podj ęcie uchwał : 

1) w sprawie trybu i zasad nadawania tytu łów „Honorowy Obywatel Gminy Swidwin" oraz 
„Zasłużony dla Gminy Swidwin" 

2) w sprawie wyrażenia zgody na sprzeda ż  nieruchomo ści zabudowanej w Swidwinie 
3) w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2017. 

10. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
i ł . Wolne wnioski. 
12. Zakończenie. 

Ad. 4. GOSPODARKA MIENIEM KOMUNALNYM NA TERENIE GMINY. 

Przewodnicz ąca Rady Pani Anna Olejniczak poprosiła o zabranie głosu Panią  Annę  Pietrykę  
Kierownik Referatu ROSiGK UG Swidwin. 

Pani Anna Pietryka przedstawi ła informacj ę  o stanie mienia komunalnego na terenie Gminy 
Swidwin (załącznik nr 1). 

Ad. S. DYSKUSJA 

Brak pytań  i głosów w dyskusji. 

Ad. 6. INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH 

Pani Bożena Wieczorek w imieniu mieszkańców zwróci ła się  z zapytaniem o etat w 
Srodowiskowym Domu Samopomocy w Kl ępczewie. Powiedziała, że w poprzednim roku w 
SDS została zatrudniona Pani So łtys z Rusinowa, która mia ła pracować  do października 2016 r., 
natomiast pracuje nadal. By ło kiedyś  zebranie w SDS, na którym ustalono, że Pani Kierownik 
będzie informować  mieszkańców o jakichkolwiek wolnych etatach, jednak nic takiego nie mia ło 
miejsca. Wobec tego mieszkańcy pytaj ą, czy maj ą  jakieś  możliwości otrzymania pracy na 
miejscu, czy b ędą  o tym informowani, czy b ędzie to robione tak jak teraz. Doda ła, że kiedyś  byli 
informowani, że jest taka mo żliwość , natomiast teraz odnosz ą  wrażenie, że wszystko jest 
załatwiane po znajomo ściach. 

Pani Iwona Piotrowicz korzystaj ąc z obecno ści Kierownika ds. sportu w gminie, radnych 
powiatowych, Komendanta Policji oraz Dyrektora Powiatowego Zarz ądu Dróg poinformowała, 
że codziennie widzi jak nie tylko mieszka ńcy jadą  w kierunku Bystrzynki, ale tak że są  
rowerzy ści, biegacze, spacerowicze oraz mieszka ńcy Swidwina, którzy równie ż  wyszli z petycj ą  
do Pana Burmistrza o zrobienie ścieżki pieszo-rowerowej do ulicy Lipowej. Radna stwierdzi ła, 
że na ulicy Spó łdzielczej jest już  rozbudowana infrastruktura gospodarcza. Doda ła, że w okolice 
Niemierzyna codziennie przyje żdżaj ą  tiry, których latem jest wi ęcej, akurat wtedy gdy jest duży 
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ruch turystyczny, rowerowy i pieszy. Natomiast droga ta nie jest tak szeroka, jak inne drogi w 
gminie. 
Radna chciałaby zwrócić  uwagę  na to, by umożliwić  mieszkańcom gminy i miasta Swidwin, w 
porozumieniu powiat-miasto-gmina, czynny i pe łny wypoczynek bez konieczno ści wyjeżdżania 
z miasta. Poprosi ła by poszukać  na to środków, bo omijana jest gmina Swidwin i miasto 
Swidwin, a robione są  projekty nadmorskie. Natomiast okoliczni rowerzy ści szukaj ą  innych, 
leśnych miejsc lub niebezpiecznie poruszaj ą  się  po drodze. Stwierdzi ła, że droga do Bystrzyny, 
gdzie jest najlepiej przygotowane miejsce w gminie na przyj ęcie turystów, nie jest przygotowana 
tak, żeby tam dojechać . Dlatego chciałaby zachęcić  do wspó łpracy, żeby powstał  projekt, który 
mógłby umożliwić  turystykę  i aktywny wypoczynek. 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Olejniczak poprosi ła Wójta o to, by przy tegorocznym 
naborze wniosków na usuwanie azbestu, wzi ąć  pod uwagę  przystanek w Swidwinku i usun ąć  to 
chorobotwórcze pokrycie dachu z przystanku. 

Ad. 7. CZAS DLA SAMORZĄDÓW 

Brak pytań  i wniosków. 

Ad. 8. SPRAWOZDANIE PRZEWODNICZĄCYCH KOMISJI RADY GMINY ORAZ 
WÓJTA GMINY Z PRAC W OKRESIE MIĘDZY SESJAMI 

Pani Anna Olejniczak - Przewodnicząca Rady Gminy poinformowa ła, że w okresie 
międzysesyjnym Rada spotkała się  na wspólnym posiedzeniu, na którym przedstawione zosta ły 
wstępne informacje na temat dostosowania sieci szkó ł  do nowego ustroju szkolnego i 
przedstawiono informacje na temat sprzeda ży nieruchomości gminnych w 2016 r. Omówiono 
również  projekty uchwa ł  na dzisiejszą  sesj ę  Rady Gminy. 

Wójt Pan Kazimierz Lechocki przedstawi ł  informacj ę  z działalności w okresie mi ędzy sesjami: 

Zadania realizowane przez Referat Kultury, Sportu i Zdrowia w bie żącym okresie: 
- dowóz pensjonariuszy do Środowiskowego Domu Samopomocy w Kl ępczewie, do 

Zespołu Placówek Specjalnych w S ławoborzu oraz Szko ły Specjalnej w Swidwinie; 
- bieżąca obsługa Gminnej Hali Sportowej w Lekowie; 
- bieżąca obsługa świetlic gminnych (wymiana pieca CO w Rusinowie, drobne naprawy, 

zaopatrzenie w środki biurowe, czysto ści i opał); 
- przygotowanie rocznego rozliczenia na dofinansowanie pracodawcom kosztów 

kształcenia pracowników m łodocianych za 2016 r.; 
- organizacja Halowego Turnieju Pi łki Nożnej Chłopców rocznik 2001 i m łodsi - Lekowo, 

13.01.2017 r.; 
- organizacja Ogólnopolskiego Halowego Turnieju Pi łki Nożnej Sędziów Pi łkarskich - 

Lekowo 21.01.2017 r.; 
- przygotowania do Halowego Turnieju Pi łki Nożnej Chłopców rocznik 2005 i m łodsi z 

udziałem zespołu UNION 03 Sanitz, Lekowo, 25.02.20 16 r.; 
- przygotowania do Halowego Gminnego Turnieju Pi łki Nożnej o Puchar Wójta Gminy 

Swidwin— Lekowo, 26.02.2016 r.; 
- przygotowania do wypoczynków zimowych - obozy sportowe organizowane dla dzieci 

przez UKS Ayatar Lekowo i UKS Rega Bierzwnica podczas ferii zimowych 
dofinansowanych z bud żetu Gminy Swidwin; 

- przygotowanie planu pracy świetlic gminnych na okres ferii zimowych - spotkanie 
organizacyjne - Swidwin, 27.01.2017 r. 



Zadania realizowane przez Referat Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Gosp. Komunalnej w 
bieżącym okresie: 

- wydano zezwolenia na usuni ęcie 5 drzew; 
- wydano 6 za świadczeń  z planu zagospodarowania przestrzennego; 
- wydano 2 decyzje zatwierdzaj ące podział  nieruchomo ści oraz wydano I postanowienie 

opiniujące podział  nieruchomo ści; 
- nadano 1 numer porz ądkowy dla nieruchomo ści w miejscowo ści Dobrowola; 
- Referat Rolny wydaje druki na zwrot podatku akcyzowego, a wnioski b ędą  przyjmowane 

od dnia 01.02.br. 
- przygotowano projekt „Programu opieki nad zwierz ętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomno ści zwierząt na terenie gminy Swidwin na 2017 r."; program 
przesłano do zaopiniowania przez Towarzystwo Opieki nad Zwierz ętami, Powiatowego 
Inspektoratu Weterynaryjnego oraz do kó ł  łowieckich; 

- do urzędu wpłynął  raport oddziaływania na środowisko dla przedsięwzięcia polegaj ącego 
na wydobywaniu kopaliny ze złoża kredy jeziornej, gytii wapienrej i torfu w Krosinie-
Mołstowo na działkach nr 1333 i 134 obręb Rusinowo; 

- do dnia 10.03 br. przyjmowane s ą  wnioski na realizacj ę  zadania w zakresie odpadów 
zawieraj ących azbest z nieruchomo ści położonych na terenie gminy Swidwin. W ramach 
tego zadania urz ąd gminy zapewnia bezp łatnie (ze środków WFOSiGW w Szczecinie) 
demontaż  materia łów zawieraj ących azbest, transport odpadów do miejsca 
unieszkodliwienia i utylizacj ę ; mieszkańcy ponoszą  koszty założenia nowego dachu; 
Wójt zwróci ł  się  z pro śbą  o przekazanie tej informacji osobom zainteresowanym. 
Następnie Wójt zwróci ł  się  do Przewodniczącej Rady i odpowiadaj ąc na interpelacj ę  
powiedział , że gmina w tym roku zamierza wymieni ć  wszystkie przystanki autobusowe, 
na których jest azbest. 

- złożono 8 nowych deklaracji o wysoko ści opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi; 

Wójt poinformował , że w związku ze zmianą  ustawy o ochronie przyrody oraz ustawy o lasach 
zmieni ły się  zasady występowania o wycinkę  drzew. Szczegó łowe informacje dost ępne są  w 
Referacie Rolnictwa i Ochrony Srodowiska. 

Ponadto Wójt poinformowa ł , że gmina upubliczni ła ogłoszenie o przetargu na sprzeda ż  8 działek 
budowlanych w Kluczkowie. Przetargi odb ędą  się  w dniach 14-17.02.br. 

Zadania realizowane przez Referat O światy, Promocji i Pozyskiwania Funduszy w 
bieżącym okresie: 

- przygotowanie projektu uchwa ły dotyczącej projektu dostosowania sieci szkó ł  
podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego; 

- przygotowanie sprawozdania dotycz ącego rozliczenia wykorzystania dotacji celowej 
otrzymanej w 2016 r. na wyposa żenie szkó ł  podstawowych i gimnazjów w podręczniki, 
materiały edukacyjne i materia ły ćwiczeniowe; 

- przygotowanie sprawozdania dotycz ącego rozliczenia wykorzystania dotacji celowej 
otrzymanej w 2016 r. z bud żetu państwa na dofinansowanie zadań  w zakresie 
wychowania przedszkolnego wed ług rozdzia łów klasyfikacji budżetowej; 

- przygotowanie sprawozdania dotycz ącego wysoko ści średnich wynagrodzeń  nauczycieli 
na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w 2016 r.; 

- przygotowanie sprawozdania dotycz ącego danych z zakresu post ępowań  związanych z 
uzyskaniem stopnia awansu zawodowego przez nauczycieli sta żystów i kontraktowych; 

- zorganizowanie spotkania noworocznego ze wspólnym kol ędowaniem dla mieszkańców 
Gminy Swidwin w Swidwińskim O środku Kultury w dniu 08.01.2017 r. 
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- w dniu 5 stycznia br. zosta ł  złożony wniosek pn. „Wsparcie edukacyjne uczniów szkó ł  
podstawowych i gimnazjalnych z terenu gminy Swidwin" w ramach Dzia łania 8.5 RPO 
WZ 2014-2020. Wniosek jest jednym z projektów priorytetowych Kontraktu 
Samorządowego Strefa Centralna. Warto ść  zadania ogó łem to 316.000,00 zł, w tym 
oczekiwane dofinansowanie ze środków unijnych to 268.600,00 zł . 

- w dniu 10 stycznia br. przes łano uzupełnienia do wniosku na „Budow ę  sieci 
wodociągowej w miejscowo ści Swidwinek", z łożonego w ramach PROW 2014-2020; 

- trwa weryfikacja wniosku pn. „Termomodernizacja obiektów u żyteczno ści publicznej w 
Oparznie, gm. Swidwin", z łożonego w ramach działania 2.5 RPO WZ. Warto ść  zadania 
ogółem 1.274.516,50 zł, w tym wnioskowane dofinansowanie: 1.074.034,07 z ł  

Zadania realizowane z zakresu budownictwa i zamówie ń  publicznych w bieżącym okresie: 
- rozstrzygni ęto postępowanie przetargowe na wy łonienie wykonawcy na wykonanie 

„Budowy drogi w m. Swidwinek". Zakres prac obj ętych postępowaniem przetargowym 
to wykonanie kanalizacji deszczowej oraz budowa drogi z poibruku w dwóch etapach I 
etap obejmuje budowę  kanalizacji deszczowej i odcinka drogi o d ługości 250 mb, II etap 
to budowa odcinka drogi o długości 489,30 mb. Zadanie realizowane jest w ramach 
Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020. 

Wybrano wykonawc ę  Przedsi ębiorstwo Produkcyjno-Us ługowo-Handlowe „DROKON" 
Kazimierz Jasik Sp. J. Swidwin; 
Wynagrodzenie rycza łtowe za wykonanie prac: 
I etap w kwocie brutto 397.996,86 É. 
II etap w kwocie brutto 345 .465,86 z ł . 
Za wykonanie przedmiotu umowy (I i II etap), ustalono łączne wynagrodzenie rycza łtowe w 
kwocie brutto 743 .462,72 É. 
Planowany termin zakończenia prac: I etap do 3 1.05.2017 r., II etap do 3 1.05.2018 r. 

- rozstrzygni ęte zosta ło zapytanie ofertowe na pe łnienie funkcji inspektora nadzoru 
inwestorskiego w specjalno ści drogowej i instalacyjnej w ramach zadania 
inwestycyjnego „Budowa drogi w m. Swidwinek". Wybrano ofert ę  firmy Pracownia 
Projektowa i Nadzory EBE, Edyta Dombrowska, warto ść  umowy 9.471,00 É. 

Wójt Pan Kazimierz Lechocki poinformował , że w okresie międzysesyjnym miało miejsce 
przykre wydarzenie, w miejscowo ści Bełtno, gdzie sp łonął  5-cio rodzinny budynek mieszkalny. 
Pogorzelcy zostali już  rozlokowani i zabezpieczeni. Wójt podzi ękował  Agencji Nieruchomo ści 
Rolnej za zaanga żowanie, za przes łanie najpotrzebniejszych rzeczy, wp łaty na konto oraz 
firmom „In-Tech" Swidwin i „Ferroplast", które swoim pracownikom zabezpieczy ły mieszkania. 
Wójt poinformował , że ANR zaproponowa ła pogorzelcom lokal w Nielepie, ale nie przyj ę li tej 
propozycji. Obecnie dwie rodziny zamieszkuj ą  w Lekowie nad świetlicą  ze wspólnym dostępem 
do łazienki i kuchni. Wójt podzi ękował  także Pani Kierownik oraz pracownikom GOPS za 
zaangażowanie. Dodał , że społeczeństwo gminy Swidwin jest bardzo ofiarne, ma wielkie serce i 
wrażliwość  w związku z czym, oprócz swojego lokum, ludzie dotkni ęci tragedią  maj ą  
zapewnione wszystkie najpotrzebniejsze rzeczy. 

Wójt Pan Kazimierz Lechocki poinformował , że w styczniu br. odby ły się  zebrania 
sprawozdawczo-wyborcze spó łek wodnych, w których uczestniczy ł . Następnie zauważył , że w 
niektórych miejscowo ściach zainteresowanie cz łonków spółki było mizerne. 

Wójt poinformował  także, że trwaj ą  negocjacje z podmiotem, zainteresowanym nabyciem 
budynku po szkole w Rusinowie. W zwi ązku z tym nale żałoby w pierwszej kolejno ści odbyć  
spotkania z mieszkańcami tego budynku oraz przedstawi ć  im propozycj ę  przeniesienia. W 
przypadku braku zgody na przeniesienie nale ży wydzielić  te mieszkania i pozostawi ć  je dla tych, 
którzy je wynajmuj ą . Gmina musi wtedy dokonać  podziału geodezyjnego nieruchomo ści. 
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Ad. 9. PODJĘCIE UCHWAL 

Przewodnicząca Rady Pani Anna Olejniczak poprosiła Sekretarz Gminy Pani ą  Halinę  
Czajkowską  o przedstawienie projektów uchwa ł : 

- Uchwała Nr XXVI/144/2017 w sprawie trybu i zasad nadawania tytu łów „Honorowy 
Obywatel Gminy Swidwin" oraz „Zas łużony dla Gminy Swidwin" (uchwalę  podj ęto 
jednoglo śnie) 

Uchwała Nr XXVI/145/2017 w sprawie wyra żenia zgody na sprzedaż  nieruchomo ści 
zabudowanej w Swidwinie 

Pan Krzysztof Kaszuba stwierdzi ł , że budynek po nadle śnictwie kupiony by ł  i przeznaczony na 
jakiś  cel, a tym celem było stworzenie lepszych warunków pracy dla GOPS i GZGK, scalenie 
tych dwóch instytucji w jednym miejscu. Natomiast teraz okazuje si ę , że Gmina Swidwin jest 
dewełoperem, który kupuje i sprzedaje. Radny zapyta ł, czy ten budynek nie jest już  do niczego 
potrzebny i czy poprawi ły się  na tyle warunki pracy w GOPS? Doda ł , że rozumie z tego, i ż  te 
przyczyny w GOPS zosta ły usunięte i można bezpiecznie sprzeda ć  budynek po nadle śnictwie. 

Wójt Pan Kazimierz Lechocki odpowiedział , że przyczyny które kierowa ły zakupem nie 
ustąpiły. Sytuacja w GOPS jest bardzo trudna, natomiast szukane s ą  inne rozwiązania. 
Stwierdzi ł , że potrzeba znacznych nak ładów by budynek po nadle śnictwie doprowadzi ć  do stanu 
używalno ści, by dostosować  go do potrzeb zarówno GOPS, jak i GZGK. Wed ług obliczeń  jest to 
kwota w granicach 600-800 tys. z ł . W związku z tym trzeba sobie odpowiedzie ć  na pytanie, czy 
rezygnować  z kanalizacji i innych projektów, a remontowa ć  ten budynek. Gmina jest w 
posiadaniu budynku od dwóch lat, generuje on tylko koszty i ulega dewastacji, a gmina ponosi 
koszty na jego ochronę  oraz na utrzymanie placu wokó ł  niego. Wójt stwierdzi ł , że do radnych 
należy decyzja, czy wycofa ć  się  z wszelkich inwestycji w gminie i wyremontowa ć  budynek. 
Następnie powiedział , że ta sytuacja nie zwalnia jego, jak i pracowników gminy od szukania 
innych rozwiązań , żeby zmienić  sytuacj ę  ośrodka pomocy. 

Przewodnicz ąca Rady Pani Anna Olejniczak zapytała, czy są  jakiekolwiek pomys ły na 
poprawienie bezpieczeństwa pracowników w GOPS? Stwierdzi ła, że jeżeli pomysłem jest 
sprzedaż  budynku, a nie przeniesienie tam pracowników, to czy s ą  jakiekolwiek inne pomys ły na 
to, żeby poprawić  tę  sytuacj ę . 

Wójt Pan Kazimierz Lechocki odpowiedział , że szukane są  rozwiązania. Obecnie nie ma 
gotowej recepty na rozwi ązanie problemu, co nie zmienia faktu, że pracownicy GOPS nie mogą  
tam przej ść , ponieważ  brakuje pieni ędzy na dostosowanie budynku. 

Uchwala zostala podj ęta glosami: „za" 8/15 glosów, „przeciw" - 1 glos, „wstrzymuj ący się" 
- 6 glosów. 

- Uchwała Nr XXVI/146/2017 w sprawie zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji 
Rewizyjnej na rok 2017 (uchwalę  podjęto jednoglo śnie) 

Ad. 10. ODPOWIEDZI NA ZAPYTANIA I INTERPELACJE 

Wójt Pan Kazimierz Lechocki odpowiadaj ąc na interpelacj ę  Pani Bożeny Wieczorek 
powiedział , że z uwagi na nieobecno ść  Pani Kierownik Srodowiskowego Domu Samopomocy w 



Klępczewie przekaże zadane pytanie Pani Kierownik, która udzieli na nie odpowiedzi. Wójt 
dodał , że to Kierownik organizuje prac ę  w ośrodku i jest za ni ą  odpowiedzialna. 

Wójt Pan Kazimierz Lechocki odpowiadaj ąc na interpelacj ę  Pani Iwony Piotrowicz 
powiedział , że przychyla si ę  do pro śby radnej. Uważa, że ścieżka rowerowa w tamtym miejscu 
jest konieczna. Doda ł , że to prawda, iż  na jednym ze spotkań  składał  deklaracj ę , że można na 
terenie gminnym wspólnie zrobi ć  ścieżkę , gdyby powiat zabezpieczy ł  materiały i wytyczył  trasę , 
a gmina dołożyłaby się  do robocizny. Stwierdzi ł , że faktycznie jezioro w Bystrzynie jest 
jedynym jeziorem, które w okresie letnim jest licznie oblegane, natomiast w okresie zimowym 
droga do niego jest bardzo niebezpieczna. Na zako ńczenie Wójt powiedział , że jeżeli będzie 
także wola powiatu i innych organów, to nie wycofuje si ę  z tego, co proponowa ł . 

Następnie Wójt odniós ł  się  do zapytania Przewodnicz ącej Rady, na które odpowiedział  podczas 
przedstawiania sprawozdania z prac w okresie mi ędzysesyjnym. Dodał , że obecnie robiona jest 
inwentaryzacja wszystkich przystanków i je żeli gdzie ś  jest jeszcze eternit to zostanie 
wymieniony. Wójt poinformowa ł , że pozostaje jeszcze gminny budynek w Lekowie, który 
pokryty jest eternitem, ale na dzie ń  dzisiejszy nie stać  gminy na to, żeby go wymienić  na nowe 
pokrycie dachu. 

Ad. 11. WOLNE WNIOSKI 

Pan Krzysztof Wasicionek powiedział , że kwestia budowy ścieżki rowerowej zaczyna si ę  
powoli rodzić , bo powiat dysponuje cz ęścią  gruntów po łożonych przy ulicy Spółdzielczej, którą  
chce przekszta łcić  w strefę  gospodarczą  i między innymi także planuje budowę  ciągu pieszo-
rowerowego przy przebudowie odcinka drogi do tej strefy. S ą  również  prowadzone rozmowy z 
gminą  Sławoborze, która deklaruje ch ęć  budowy ścieżki pieszo-rowerowej od S ławoborza w 
stronę  Białego Zdroju, a wi ęc tutaj byłaby kwestia po łączenia tych dwóch odcinków w 
przyszłości. Tak więc istnieje pomysł , jest rozpatrywany i by ć  może w przyszłości zostanie 
zrealizowany. Dyrektor doda ł , że burmistrz miasta Swidwina tak że złożył  deklaracj ę  współpracy 
z powiatem w zakresie budowy ci ągu pieszo-rowerowego do ulicy Lipowej. Od ulicy Lipowej 
kończy się  granica miasta, a zaczyna si ę  granica gminy. W związku z tym, że były już  
prowadzone rozmowy z Wójtem i te ż  jest wola wspó łpracy, więc może co ś  z tego zostanie 
zrealizowane. 

Pani Agnieszka Tokarska podziękowała Wójtowi i osobom, które przyczyni ły się  i 
zasponsorowa ły wóz strażacki dla OSP w Oparznie. Następnie podziękowała mieszkańcowi Goli 
Górnej Panu Kazimierzowi Smia łkowskiemu, który udost ępnił  część  swojej posesji na 
posadowienie placu zabaw dla dzieci. 

Ad. 12. ZAKOŃCZENIE 

W związku z wyczerpaniem tematyki posiedzenia Przewodnicz ąca Rady zamknęła XXVI!201 7 
sesj ę  Rady Gminy Swidwin. 

Na tym protokól zako ńczono. 

Przewodnicząca Rady 

mgr qnna Olejniczak 
Protokołowała 
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